

Trinity Baptist Church

“I am the Bread of Life.”

“我就是生命的糧”

[John 約翰福音 6:35a]

August 2, 2020



Our Mission Statement:

Knowing God, Touching Lives

1460 West 49th Ave, Vancouver, BC V6M 2R5

Phone: 604.266.6238

Email: office@tbcvancouver.ca

Website: www.tbcvancouver.ca

Pastors:	Callum Jones	callumjones@tbcvancouver.ca
	Lee Boehm	leeboehm@tbcvancouver.ca
	Doris Kung	doriskung@tbcvancouver.ca
	Alvin Jordan	alvinjordan@tbcvancouver.ca

“Now this is eternal life: that they know you, the only true God,
and Jesus Christ, whom you have sent.”

“要等候耶和華·當壯膽、堅固你的心·我再說、要等候耶和華。”

[John 約翰福音17:3]

Call to Worship 宣召

Songs of Worship 詩歌敬拜

“Jesus Messiah” 耶穌彌賽亞

“This Is Amazing Grace” 這是奇妙恩典

“The Servant King” 奴僕君王

Greeting and Announcements 彼此問安、教會家訊

Pastoral Prayer 禱告

Children’s Moment 兒童時間

Visual Moment 視覺時刻“Satisfaction” 滿足

Scripture Reading John 約翰福音 6:25-35

Sermon 証道 “Is This What It Means To Believe?” – Pastor Larry Schram

Hymn of Response 詩歌 “Hallelujah! What A Saviour” # 175 哈利路亞!奇妙救主

Communion 聖餐

Hymn 詩歌 **Blest Be the Tie That Binds** 以愛相連

Closing Prayer 結束禱告




We invite you to prepare a small glass of juice and a piece of bread in preparation for our online service.

Welcome to **Pastor Larry Schram**, who will bring our message today. Pastor Larry is the BC and Yukon Regional Minister for the Canadian Baptists of Western Canada. Thank you, Pastor Larry.

TODAY (Aug 2)

9:30 am	Online Worship Service (English/Mandarin) 網路英中雙語敬拜
11:00 am	Online Worship Service (English) 網路英語敬拜
10:30 am	New Life Fellowship Speaker 講員: 孔老師 新生命團契，請聯繫Lia或松嵩
11:00 am	Alpha Mandarin 國語啟發課程-Melanie Xu帶領
3:30 pm	Alpha Mandarin 國語啟發課程-Doris Kung牧師帶領

This Week

Sat. Aug. 8 10:00 am	One Great Hour Prayer –English Both online & in the gym	
Sat. Aug. 8 10:00 am	One Great Hour Prayer –Mandarin 國語禱告會-線上	
Sat. Aug. 8 2:00 pm	Alpha Cantonese 粵語啟發課程-Doris Kung牧師帶領	
Sat. Aug. 8 4:30 pm	English Alpha for Youth with Pastor Doris	

Memory Verse 【 1 John 約翰壹書 5:12 】

“Whoever has the Son has life; whoever does not have the Son of God does not have life.”

“人有了 神的兒子就有生命 · 沒有 神的兒子就沒有生命 。”

During August, the pastors will take staggered vacation leave. [Online services will continue to be uploaded each week.](#) The church office will remain open as usual.



The Church Office is closed tomorrow, August 3rd, for BC Day.

Midweek Devotion



Each Wednesday, a pastor posts a brief devotion and prayer on the website. Click on the *News* tab at the top of the page or scroll down to News at the bottom to access the devotion.

每周三牧師都會送出一靈修和問候，請到教會網頁擊點 *News* 觀看。



"Kids Bible Adventure Week" has turned into 2 weeks! The first week is for preschool age/daycare from August 17-21. The second week is for Kindergarten to Grade 7 from August 24-August 28.

For more details, please contact Pastor Alvin
 兒童暑期聖經夏令營二梯次: 8月17-21: 學齡前
 兒童; 8月24-28: 幼稚園-7年級生

詳情請聯繫Alvin牧師

Interested in Video Editing our Weekend Services?

對主日崇拜影片剪輯有興趣嗎?



Have a powerful computer and used to working with computers? Have a creative eye, feel for "timing", and time to give? Willing to learn video editing skills? Want to make a difference for our Trinity online presence?

We'd love to hear from you. Contact the church office.

請聯繫教會辦公室



Alpha Courses in English /Mandarin /Cantonese

歡迎參加 英語(Young Adults/Youth)/粵語/ 國語發課程!

On ZOOM

- ✓ **English Alpha for Youth Sat. at 4:30pm** 青少年啟發課程
讓青少年探討基督信仰。影片是英語，討論時間可以普通話或英語進行。
- ✓ **粵語 啟發課程 (Cantonese) Saturday, 02:00 PM** 每週六下午2點
- ✓ **國語 啟發課程 I (Mandarin) Sunday, 11:00 AM** 每週日上午11點
- ✓ **國語 啟發課程 II (Mandarin) Sunday, 3:30 PM** 每週日下午3點30分

Have a Prayer Request ?

Please send your praise item or prayer request to prayer@tbcvancouver.ca. Every prayer request is treated with discretion and in confidence. Personal details are never disclosed when the prayer request is prayed for.

讚美和代禱需求

如有讚美和代禱事項，歡迎電郵到上面地址。每一個代禱需求都會被禱告、謹慎和保密的對待。個人資料絕對保密。

One Great Hour Of Prayer

You are welcome to join us in the gym or online for our Saturday morning prayer gathering at 10 am in English, or online only for the prayer gathering in Mandarin. Please contact the church office for details and access codes to the online gatherings. 歡迎參加周六早上英語或國語禱告會。詳情請洽辦公室。



新生命團契查經小組

New Life Fellowship Bible Study Groups



週三-創世紀八大人物，7:30pm

週五-路加福音，7 pm

詳情請聯絡 松嵩 或 Lia

If you are interested in any of the following programs, please feel free to contact the church office or one of our pastors.

如你對以下活動有興趣，請聯絡辦公室或牧師

- Youth Program 青少年小組
- Alpha Cantonese /English/ Mandarin
粵語/英語/國語 啟發課程
- Small Groups & Bible Study Groups in Cantonese, English & Mandarin
粵語/英語/國語 (查經)小組



STAY IN TOUCH

Please Stay in Touch

We want to hear from you! Even if it's a short testimony, a Scripture reading, a prayer, or even a song (if you're musical). Most of us have cell phones or video recording capability on our computer. So, take a moment to record yourself giving a short testimony, or a brief Scripture reading, or a prayer. Send it to Pastor Callum by email or to the church office by email. Thank you so much. *And a special thank you to those who have already sent a short video.*

請保持聯繫

我們想聽你的聲音！即使是一個簡短的見證，讀一段經文，祈禱，甚至一首歌（如果你喜歡音樂）。。我們大多數人在手機或或電腦上都有視頻錄製功能。花點時間記錄一下自己簡短見證，或簡短的讀經，發電郵給Callum牧師或教會辦公室。非常謝謝你們。特別是已經寄給我們短片的弟兄姊妹，謝謝你們。

Donations, Tithes, and Offerings 捐款和十一奉獻

Thank you so much for your continued generosity with regular offerings during this time. We have 3 giving options:

謝謝你持續慷慨地捐款，以下是捐款的三個選項：



1. Mail or deliver a cheque to the church office (no cash thank you).
Trinity Baptist Church, 1460 West 49th Ave, Vancouver, BC. V6M 2R5
郵寄或親送支票到上面教會地址（請勿寄現金）



2. E-Transfer. 電子匯款自動轉帳
E-Transfer is secure and confidential. Tithes and offerings **go directly into Trinity's RBC account**. Please contact our church office for details. 安全，保密，捐款直接存入教會銀行帳戶，詳情請洽辦公室



3. CanadaHelps 網上奉獻-Go to www.canadahelps.org
Search for **Trinity Baptist Church Vancouver**. Canada Helps will issue end-of-year tax receipts .

點網站連結，找到教會名字-**Trinity Baptist Church Vancouver**
年底 CanadaHelps 會提供報稅收據

Our Life Together

Thank you so much for the many ways you are caring for one another. Let's continue to connect and support each other.

Currently:

- For Church services go to www.tbcvancouver.ca and SERVICES. The latest service video in English and Mandarin will be posted on Sunday each week.
- The church office remains open and the pastors are "on call" through the church office or by email. We are very glad to hear from you.
- If you are unwell, please let the church office know by phoning or sending email.
- Please pray for those in our community and neighbourhood who are anxious, lonely, and fearful and for those who are frontline workers.
- Phone calls, social media, Zoom, email are wonderful ways to remain connected and to care for one another. Thank you to everyone who is showing care and support to others in the church.

We can now gather face-to-face in small groups at the church building, using the gym and lounge. There are limitations on numbers and everyone must follow social distance requirements. Guidelines from the church board are available from the church office. Please call the church office first to arrange use of the building.

May each of us know God's presence and love in these days. And thank you as you share God's love with others.

Grace and peace

Pastor Callum

我們生命的連結

謝謝你們用不同的方法來彼此關懷。讓我們繼續彼此連結和支持。

目前的狀況:

- 觀看教會崇拜，請到 www.tbcvancouver.ca，點 **SERVICES**。最新中英文的證道會在周日時放在教會網頁上。
- 教會辦公室仍然正常上班，你可以透過辦公室或電郵聯絡到牧師，我們非常高興可以聽到你的消息。
- 如果你感到不舒服，請透過電話或電郵，讓教會辦公室知道。
- 請為我們社區和鄰里中那些焦慮、孤獨、恐懼、和在前線工作的人禱告。
- 電話、社交媒體、ZOOM、電郵都是保持聯繫很好的方法。謝謝大家用這些方法來和教會的肢體保持聯繫和關懷。

現在我們可以小群組的方式使用教會體育室和交誼廳面對面的聚會了。有人數的限制，並且要遵守社交距離的規定。執事會通過的準則在辦公室可以索取。若欲使用，請先和辦公室查詢使用規定和細節。

願這些日子裏我們知道神的同在和愛。也謝謝你和別人分享神的愛。

恩典平安與你同在

Pastor Callum

Sermon Notes-August 2, 2020

“Is This What It Means To Believe?”

John 6:25-35

Pastor Larry Schram

BC and Yukon Regional Minister, Canadian Baptists of Western Canada

The man who came with an important question?

The crowd in John 6

- What the crowd means by “belief”
- What Jesus means by “belief”



Jesus’ reasons to believe

- John 6:27, 35, 37, 38, 39-40.

Jesus – “I am the bread of life”

- Max Lucado: “What bread is to hunger, Jesus is to the soul.” (*A Gentle Thunder*, 39)
- The first of seven “I am” sayings

The crowd knew “about” Jesus

- Mary’s son
- Rabbi
- Miracle worker
- Prophet

The real challenge: not believing **about** Jesus but believing **in** Jesus.

How can we identify those who really know Jesus?

- They trust Jesus because they know Jesus is with them
- J.I. Packer: “There is no peace like the peace of those whose minds are possessed with full assurance that they have known God, and God has known them.” (*Knowing God*, 31)

Do you **know** Jesus or just **know about** Jesus?

講道大綱- August 2, 2020

“這就是相信的意思嗎?” -約翰福音 6:25-35

Larry Schram 牧師

BC and Yukon Regional Minister, Canadian Baptists of Western Canada

那個人帶著重要的問題來?

約翰福音 6 中的群眾

- 群眾”相信”的意思
- 耶穌”相信”的意思



耶穌相信的理由

- 約翰福音 6:27, 35, 37, 38, 39-40.

耶穌 – “我是生命的糧”

- 麥克斯·路卡杜: “麵包之對於饑餓,就像耶穌之對於靈魂” (*A Gentle Thunder*, 39)
- 七個”我是”說法的第一個

群眾知道”關於”耶穌

- 瑪麗亞的兒子
- 拉比
- 製造奇蹟的人
- 先知

真正的挑戰:不是相信關於耶穌,是相信耶穌

我們如何能辨別出那些真正相信耶穌的人?

- 他們相信耶穌因為他們知道耶穌與他們同在
- 詹姆斯巴刻: “沒有一種平安像那些頭腦充滿確信他們已認識神,而神也認識他們的人所展現的平安” (*認識神*, 31)

你認識耶穌還是只知道耶穌?